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Abstract (en)
[origin: US4852249A] A process and device for the length trimming of cables from a cable supply for the processing of cable ends. The cable front
end is inserted by a cable feed (20, 22) in a guide channel whose rear section is located in a swivel part (28). As the cable front end impinges on a
stop (102) on the swivel part (28), said swivel part swings beyond a dead center which is defined by a spring (40) which is attached eccentrically,
whereafter the swivel part (8) is swung around by the spring (40) essentially 180 DEG so that the cable front end bearing on the stop (102) points
opposite to the feed direction. The cable loop formed is then enlarged to the desired length by continued cable feeding, whereafter the cable rear
end is severed by a knife (82). By lowering the cable, the cable ends are transferred, accurately positioned, to holders (56) by means of which they
can be transported to the processing stations.

Abstract (de)
Ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Ablängen von Kabeln von einem Kabelvorrat zur Bearbeitung der Kabelenden. Das vordere Kabelende
wird durch den Kabelvorschub (20, 22) in einen Führungskanal eingeschoben, dessen hinterer Teil in einem Schwenkteil (28) liegt. Wenn das
vordere Kabelende gegen einen Anschlag (102) am Schwenkteil (28) stößt, wird dadurch das Schwenkteil über einen durch eine exzentrisch
daran angreifende Feder (40) bestimmten Totpunkt verschwenkt, und danach das Schwenkteil (28) durch die Feder (40) um im wesentlichen 180°
umgeschwenkt, so daß das am Anschlag (102) anliegende vordere Kablende entgegengesetzt zur Vorschubrichtung weist. Anschließend wird durch
weiteren Kabelvorschub die gebildete Kabelschlaufe auf die gewünschte Länge vergrößert und dann das hintere Kabelende durch ein Messer (82)
abgetrennt. Durch Absenken des Kabels werden die Kabelenden in genau positionierter Lage an Klemmhalter (56) übergeben, durch die sie zu den
Bearbeitungsstationen transportierbar sind.
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